
ZÁPISNICA  

zo zasadnutia výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov obce Oravský Biely Potok  

dňa 19.2.2025 o 18:00 hod.  

 

  

Prítomní:   

podľa prezenčnej listiny /členovia výboru PS, členovia DR PS, ekonómka, OLH /  

Program:  

1. Otvorenie, program schôdze  

2. Kontrola prijatých uznesení  

3. Práce v lese, píla  

4. Financie  

5. Žiadosti  

6. Diskusia  

7. Záver  

K bodu 1: predseda spoločenstva Dušan Pavčo otvoril schôdzu a oboznámil prítomných s programom schôdze.  
Uznesenie 4/2025:  
Výbor schválil program schôdze               Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

  

K bodu 2: Kontrola prijatých uznesení  

- Uznesenia z minulej schôdze výboru PS boli splnené  

K bodu 3: Práce v lese, píla Informácie 

o prácach v lese  :  

- dokončená prebierka v poraste č.65 - začala sa prebierka v poraste č.83  

Informácie o prevádzke na píle:  

- pílilo sa väčšinou na sklad  

- postupne sa píli sa podľa objednávok  

K bodu 4: Financie  

- ekonómka pozemkového spoločenstva informovala o stave financií k 31.1.2025   

K bodu 5: Žiadosti  

- Oľga Kohárová  žiada o 5m3 – spĺňa podmienky podľa stanov PS  
Uznesenie 5/2025:  
Výbor schválil žiadosť                 Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

- Mária Palková  žiada o 5m3 + 5m3 – spĺňa podmienky podľa stanov PS  
Uznesenie 6/2025:  
Výbor schválil žiadosť                 Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

- Bc. Eva Priechodská žiada o 5m3+ 5m3   – doložené platné stavebné povolenie, spĺňa podmienky podľa stanov PS  
Uznesenie 6/2025:  
Výbor schválil žiadosť                 Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
  

 

K bodu 6: Diskusia  

- fy DANUCEM – ťažba vzoriek kameňa cca 500 ton z lokality Gagov breh – platí Uznesenie VZ z roku 2011 

 výbor nesúhlasí s ťažbou vzoriek  

 



- ukončenie pracovného pomeru zamestnanca na vlastnú žiadosť zo zdravotných  dôvodov 

návrh predsedu na odchodné podľa platných podmienok  
Uznesenie 7/2025:  
Výbor schválil návrh                 Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 

- pokračujúca generálka motora na gátri  

- Eurofondy – schválená ŽoNFP na projekte „Nákup lesnej techniky pre PSBUOBP“ v požadovanej výške, podpísaná 

zmluva s PPA   

- záujemca o odkúpenie turbín – zistiť čo najviac informácií a následne osloviť záujemca   
   

K bodu 7: Záver  

Predseda spoločenstva Dušan Pavčo poďakoval prítomným a ukončil zasadnutie výboru.   

  

Výbor schválil zápisnicu               Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

  

Oravský Biely Potok, 19.2.2025  

  

  

  

 Dušan Pavčo               Ing. Dušan Števek  
--------------------------------------------------------------------        ----------------------------------------------------------------------------  

   predseda PS                  podpredseda PS,  zapisovateľ   


